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Interpelacja  

Dotyczy: Połączenie ulic Ceglarska z Kapelanką 

Szanowny Panie Prezydencie 

  Zwracam się ponownie po dwóch latach o uspokojenie ruchu na ul. Dziewiarzy na 
wprost Klubu Kultury. Nic nie zostało zrobione a zagrożenie rośnie wraz z kolejnymi domami 
jakie powstają przy tej ulicy. Jeśli chodzi o argument jaki był w odpowiedzi na poprzednią 
interpelację, informuję że pojazdy ratownicze OSP Tyniec nie będą miały problemu z jazdą 
po tych progach gdyż 99,8 % wyjazdów do akcji są w innym kierunku. Natomiast to jedyna 
możliwość  uspokojenia ruchu w tym miejscu. To troska o dzieci oraz starsze osoby  
korzystające z Klubu, przychodni, biblioteki, placu zabaw oraz boiska, motywuje mnie do 
dalszych starań w tym temacie.  

 

 

Z poważaniem 
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